

# Perkhidmatan

Tradomart SV Ltd.

Ogos 2018

Sekatan Hak Milik :

Dokumen terkawal adalah harta Tradomart SV Ltd. sebarang pendedahan, penghasilan semula atau penghantaran kepada pihak yang tidak

Dibenarkan tanpa kebenaran bertulis terlebih dahulu dari Tradomart SV Ltd. adalah dilarang.

## MAKLUMAT UNDANG-UNDANG

Tradomart SV Ltd. adalah sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Undang-Undang Saint Vincent dan Grenadines dengan No. Pendaftaran 23071 IBC 2015 yang beribu pejabat di Shamrock Lodge, Murray Road, Kingston St. Vincent & the Grenadines dan memberikan pelaburan dan Perkhidmatan Tambahan (selepas ini "Syarikat") kepada Pelanggannya melalui Platform Dagangan. Untuk maklumat lebih lanjut sila lawati [www.forexmart.com](http://www.forexmart.com).

## PERKHIDMATAN

Syarikat menawarkan perkhidmatan pelaburan dan tambahan berikut:

### BAHAGIAN I-Perkhidmatan Pelaburan:

- I. (1) Penerimaan dan Penghantaran pesanan pelanggan berkaitan dengan satu atau lebih kewangan Instrumen;
- I. (2) Pelaksanaan Pesanan Atas Sebilangan Pelanggan;
- I. (3) Berurusan dengan Akaun Sendiri

### BAHAGIAN II -Perkhidmatan Tambahan:

- II. (1) Penyimpanan dan pentadbiran Instrumen Kewangan untuk akaun Pelanggan, termasuk penjagaan dan perkhidmatan yang berkaitan seperti pengurusan tunai / cagaran;
- II. (2) Memberi kredit atau pinjaman kepada pelabur untuk membolehkannya melakukan transaksi dalam satu atau lebih Instrumen Kewangan di mana Syarikat yang memberikan kredit atau pinjaman itu terlibat dalam transaksi;
- II (4) Perkhidmatan pertukaran asing apabila perkhidmatan ini dihubungkan dengan penyediaan perkhidmatan pelaburan;
- II (5) Penyelidikan Pelaburan dan analisis kewangan atau bentuk lain.

### **BAHAGIAN III - INSTRUMEN KEWANGAN**

III (1) Sekuriti boleh alih;

III (2) Instrumen pasaran wang;

III (3) Unit dalam pelaburan pelaburan kolektif;

III (4) Option, niaga hadapan, swap, perjanjian kadar hadapan dan kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan sekuriti, mata wang, kadar faedah atau hasil, atau instrumen derivatif lain, indeks kewangan atau langkah kewangan yang dapat diselesaikan secara fizikal atau tunai;

III (5) Option, niaga hadapan, swap, perjanjian kadar hadapan dan kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan komoditi yang mesti diselesaikan secara tunai atau boleh diselesaikan secara tunai atas pilihan salah satu pihak (selain daripada sebab kegagalan atau peristiwa penamatan lain);

III (6) Option, niaga hadapan, swap, dan kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan komoditi yang dapat diselesaikan secara fizikal dengan syarat mereka diperdagangkan di pasaran yang diatur atau / dan tempat perdagangan kewangan yang diatur sendiri;

III (7) Option, niaga hadapan, swap, ke hadapan, dan kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan komoditi, yang dapat diselesaikan secara fizikal dan tidak dinyatakan dalam butiran 6 Bahagian III dan bukan untuk tujuan komersial, yang mempunyai ciri instrumen kewangan derivatif lain, mempertimbangkan sama ada, antara lain, mereka dijelaskan dan diselesaikan melalui ruang penjelasan yang diiktiraf atau dikenakan panggilan margin biasa;

III (8) Instrumen derivatif untuk pemindahan risiko kredit; III (9) Kontrak kewangan untuk perbezaan;

III (10) Option, niaga hadapan, swap, perjanjian kadar hadapan dan kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan pemboleh ubah iklim, kadar pengangkutan, elaun pelepasan atau kadar inflasi atau statistik ekonomi rasmi lain yang mesti diselesaikan secara tunai atau boleh diselesaikan secara tunai di pilihan salah satu pihak (selain daripada sebab kemungkiran atau peristiwa penamatan lain), serta kontrak derivatif lain yang berkaitan dengan aset, hak, kewajiban, indeks dan langkah-langkah yang tidak dinyatakan dalam Bahagian ini, dimana mempunyai ciri-ciri instrumen kewangan derivatif lain, dengan mempertimbangkan sama ada, antara lain, mereka diperdagangkan di pasaran yang dikawal selia atau tempat perdagangan kewangan yang diatur sendiri, dilunaskan dan diselesaikan melalui rumah penjelasan yang diiktiraf atau dikenakan panggilan margin biasa tempat perdagangan kewangan yang diatur sendiri .